
Årsmelding Handball sesongen 2007-2008. 
 
 
Handballstyret har i sesongen 2007-2008 bestått av følgende medlemmer: 
 
Leder:   Atle Norli 
Styremedlem: Jan Arild Sande 
Styremedlem: Anne Løseth 
Styremedlem: Anne Lise Vormdal 
Styremedlem: Elin Landsem 
 
 
Aktivitet i årets sesong: 
 
 
Blandet 10 år.  
 
Vi har deltatt med 2 lag i serien med jenter og gutter født i 1997 og 1998 
 
Antall aktive: 26   
Trenere: Ingrid Kvam Moen og Anne Norli 
Oppmenn: Morten Møller og Per Jarle Eide 
 
 
Jenter 12 år: 
 
Jenter født 1995 og 1996 
 
Antall aktive: 15  
Trenere: Inger Skjølsvold og Jan Ingvar Gjerstad 
Oppmenn: Bente Tørset og Brit Bakken 
 
Laget ble nr. 1 av 8 lag i avdelingen. 
 
  
Gutter 12 år: 
 
Gutter født i 1995 og 1996 
 
Antall aktive: 17  
Trenere: Johan Almås og Lars Mikkelsen 
Oppmenn: Mette Glåmen og Marianne Helgetun 
 
Laget ble nr. 8 av 9 lag i avdelingen.   
 
 
 
 
Jenter 14 år 01+02: 
 
 
To lag i serien bestående av jenter født i 1993 og 1994 
 
Antall aktive: 19  
Trener: Inge Herman Foss 
Oppmenn: Ann Kristin Ryggvik Tørset, Kari Nerbu, Bente Bakken og Anni Karlstrøm 
 



Lag 1 ble nr. 7 og lag 2 ble nr. 6 av 10 lag i avdelingen. 
 
 
Gutter 14 år: 
 
Laget har deltatt i Trondheimsserie og har bestått av gutter født i 1992, 1993 og 1994. 
 
Antall aktive: 13  
Trenere: Gunnar Dalen og Lars Mikkelsen 
Oppmenn: Alf Dypbukt og Gunnhild Strupstad 
 
Laget ble nr. 5 av 11 lag i avdelingen. 
 
 
Jenter 16 år: 
 
Jenter født i 1990, 1991 og 1992. 
 
Antall aktive: 10  
Trener: Solfrid Jensvold 
Oppmenn: Wigdis Anita Grytbakk, Marie Karin Rønningsbakk og Oddgeir 
Rønningsbakk. 
 
Laget ble nr. 4 av 6 lag i avdelingen. 
 
 
Jenter 18 år: 
 
Jenter født i 1988 og 1989 
 
Antall aktive: 12 
Trener: Inge Herman Foss 
Oppmenn: Arnfinn Fivelstad 
 
Laget ble nr. 6 av 7 lag i avdelingen. 
 
 
 
 
Damer senior 4 div.: 
 
Samarbeidslag med Surnadal IL. 
 
Antall aktive: 13  
Trener: Åse Torill Solli i samarbeid med Surnadal IL og Gunnar Dalen  
Oppmenn: Edith Landsem og Gøril Bakken 
 
Laget ble nr. 3 av 11 lag i avdelingen. 
 
 
 
Sportslig: 
 
Vi har i år samarbeidet med Surnadal IL på seniorsiden om et 3 div. og et 4 div. lag. 
Dette har fungert over all forventning og en videreføring av samarbeidet er ønsket av 
begge klubbene. Surnadal IL har hatt det sportslige og økonomiske ansvaret for 3 
div.laget mens IK R-T har hatt det samme ansvaret for sitt 4 div. lag.  



 
I år melde vi på de to yngste årgangene i seriespill for første gang. Hovedgrunnen til 
dette var å få en bedre utvikling på de yngre spillerne våre som tidligere kun hadde spilt i 
aktivitetsserie lokalt. Vi ser nå i ettertid at dette var et vellykket valg for den utvikling 
som spillerne har hatt gjennom sesongen.  
  
Vi har hatt en sesong med stor rekruttering og lavt frafall. Vi har hatt nesten like mange 
aktive gutter i de aldersbestemte klasser som jentespillere. Vi hadde en liten markering i 
Rindalshuset i vinter der vi samlet over 40 guttespillere. Dette er gledelig da 
Handballforbundet har rekruttering av guttespillere som et av sine viktigste 
satsningsområder.  
Vi deltok med i alt 4 spillere på SUM 93. 
I år som i fjor avsluttet flere av våre lag sesongen med å delta på Tiller Cup med 
godkjente resultater.    
 
 
Økonomi: 
 
Det er fortsatt høye utgifter forbundet med handballaktiviteten. Det er dommerutgifter 
og halleie som er de største utgiftspostene. Derfor er det gledelig at vi får refundert deler 
av utgiften vi har hatt på halleie for de aldersbestemte lagene våre.  
Vi har hatt flere inntekstbringende tiltak bl. annet vakthold på Storåsfestivalen, 
tilsynsvakter i Rindalshuset, hyttevasking, pizzalodd, og salg av skrapelodd. I tillegg er 
det handballgruppa som har stått for salget av klubbgenserne. 
Vi har i år hatt en stor økning i publikumsantallet på våre arrangements dager som har 
bidratt positivt økonomisk. I tillegg har sponsorinntektene økt. 
 
 
Utstyr: 
 
Handballgruppa har bra med utstyr og i år har vi prioritert innkjøp av flere draktsett. 
Vi er likevel litt misfornøy med utstyret som befinner seg i Rindalshuset, her er det 
nødvendig med en fornying.  
 
 
Våre sponsorer har vært: Rindal Sparebank, Rognskog Bil, Amfi Drift AS,  Rindalslist AS, 
Svorka Energi, Surna Varme & Sanitær AS, Statnett og Statkraft kraftverksgruppe Aura.  
 
 
 
Til slutt vil vi takke alle våre støttespillere for engasjementet som har blitt gitt til 
handballen i bygda. Takk til trenere og oppmenn, sponsorer og arrangementskomiteer, 
foreldre og publikum.  
 
 
 
 
Rindal 16.05.2008 
 
 
For handballgruppa i IK Rindals-Troll 
 
 
Atle Norli 
Leder 
 
 



     


